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ZADEVA: Neudeležba na 29. redni seji Občinskega sveta Občine Trebnje 
 
 
V mesecu septembru je bila sklicana 12. izredna seja Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dvema točkama dnevnega reda: 
1. Neizvrševanje sklepov občinskega sveta občine Trebnje 
2. Neizvajanje programov, potrjenih s proračunov 2009 zaradi nelikvidnostnega stanja 
občinskega računa 
 
Poleg same vsebine (t.j., da župan ne izvršuje sklepov občinskega sveta),  ki se ponavlja 
skoraj skozi cel mandat, je bilo na sami seji ogromno pripomb tudi na pripravljeno gradivo, ki 
ni ponudilo zahtevanih odgovorov. Še več, nekatera vprašanja so postala še bolj zamegljena 
in postopki občinske uprave še bolj nejasni.  
Zato je občinski svet sprejel dva sklepa: 

1. Do predlaganih odgovorov župana, naj se izjasnijo tudi nadzorni odbor, Javno 
podjetje Komunala d.o.o. in Uredniški odbor Glasila občanov. 

2. V kolikor svetniki, ki so zahtevali sklic te seje, ne dobijo ustreznega odgovora z vso 
dokumentacijo na vsa vprašanja, postavljena s sklicem izredne seje, do prve 
naslednje seje, se skupina svetnikov te seje ne bo udeležila. 

 
Ničesar od teh dveh točk se v več kot mesecu dni ni izpolnilo. 
 
 
V drugi točki, ki je kasneje kulminirala tudi s protestnim shodom trebanjskih društev, sta bila 
sprejeta prav tako dva sklepa: 

1. Občinski svet je seznanjen z ukrepi začasnega zadržanja izvajanja občinskega 
proračuna za leto 2009. 

2. Občinski svet zadolži občinsko upravo, da v roku 30 dni pripravi proračun za leto 
2010. 

 
Nismo seznanjeni, kako potekajo aktivnosti za nemoteno izvajanje proračuna 2009, vemo 
pa, da Župan in občinska uprava nista pripravila proračuna za leto 2010 v zahtevanem 
roku. 
 
Poleg tega bi bilo potrebno omeniti, da smo že v mesecu maju prvič podali pobudo, da je 
potrebno proračun za 2010 pripraviti do septembra. 
 
 
Podpisniki sporazuma želimo, da bi delo v občinski upravi potekalo čim bolj nemoteno, 
vendar pa ne želimo nasedati na zavajanja, ki jih izvaja župan s svojimi sodelavci. In želimo 
tudi, da se vsaj mi držimo sklepov, ki smo jih sami sprejeli na občinskem svetu.   



In ker noben sklep 12. izredne seje, ki je vitalnega pomena za Občino Trebnje, ni bil 
realiziran, se Podpisniki sporazuma 29. redne seje ne bomo udeležili. 
 
 
 
Poleg tega pa se je v zadnjem času spet v javnosti pojavilo nekaj problematike, ki kaže 
da se župan ne posvetuje z ustreznimi organi: 

1. Informacija o odlagališču CERO Globoko je namerno zavajanje javnosti – župan in 
podžupan namreč govorita, da je vseeno, ali se izvede CERO 1 ali CERO 2. 
Odlagališča nimajo kar tako svojih nazivov, svojega statusa in pravil. CERO 2  
pomeni odlagališče drugega reda in to verjetno potegne za sabo določene posledice: 
manj evropskega denarja, manj državne podpore, manj možnosti za vključitve v 
nadaljnjo predelavo odpadkov, kar postaja pomembna industrija. Sprašujemo se tudi, 
ali so župani, ki so podpisali pogodbo seznanjeni s tem, da to verjetno prinaša 
drugačne finančne posledice in več vložkov posameznih občin. 

2. Sprašujemo se, kje je DIIP Cero Globoko, ki bi moral biti v obravnavi, če želimo do 
novega leta kandidirati za evropska sredstva. 

3. Odpira se vprašanje problematike izgradnje vrtca, saj je bil izbran izvajalec za 
izdelavo OPPN za vrtec pri Domu starejših občanov. Ugotavljamo, da se k izgradnji 
vrtca spet pristopa parcialno – brez celovite rešitve za prihodnost. In to navkljub 
temu, da je Občinski svet na svoji 24. redni seji že v mesecu maju podal negativno 
mnenje k takšnemu reševanju problematike. Predlagamo in zahtevamo celovito 
rešitev, ki bo vnaprej predvidela oz. načrtovala, na katerih lokacijah, se bodo gradili 
vrtci, v kakšni velikosti  in tudi na kakšen način. Ne sprejemamo parcialnih rešitev, saj 
so le-te ponavadi najdražje in tudi slabe. To pa si v današnjem času ne moremo 
privoščiti. Skratka pristopa se na način, kot da problematika izgradnje ni sedanja 
potreba, temveč nekdaj v daljši prihodnosti, saj vsi postopki, ki so ležerni in namerno 
zapeljani tako, da se ne more nič zgoditi, ki jih sedaj pelje župan, vodijo v izgradnjo 
vrtca v prihodnjih mandatih. 

4. Vseskozi se spet pojavljajo vprašanja v zvezi s Komunalo, saj so Odloki, ki jih 
pripravljajo na Komunali in potrjujejo na Občini, neprimerni in neugodni za občane 
občine Trebnje.  

5. Sprašujemo se tudi, na osnovi česa je izdano dovoljenje za gradbeni poseg na 
občinskem zemljišču nad Domom starejših občanov.  

6. Čeprav je bila na eni izmed sej dana pobuda, da se sedaj, ko imamo občinski 
praznik, združi praznovanje spominskih dni in še krajevnega praznika, lahko na 
občinski spletni strani beremo, kako bomo praznovali naslednje leto. Z dnevi zamika 
se bodo vrstile akademija za akademijo, kar gotovo ne pripomore k racionalizaciji 
poslovanja občine. 

 
Problematika, ki pa vseskozi ostaja je ta, da že od julija nismo prejeli niti enega odgovora 
na vprašanja in pobude svetnikov. Te mape pri gradivu ostajajo prazne. Da ne govorimo o 
nešteto neodgovorjenih ali nepopolno odgovorjenih vprašanj še iz preteklosti. Če zberemo še 
vprašanja in pobude, gradivo ne bi imelo samo  50 strani, kot je bil primer na izredni seji, 
temveč mnogo več. 

 
 
 
S spoštovanjem! 
 
 

 
Mag. Marko Grandovec 

       Predsedujoči v obdobju 11/09 do 3/10 
 


